
Finansministeriet • Christiansborg Slotsplads 1 • 1218 København K • T  33 92 33 33 • E  fm@fm.dk • www.fm.dk

Folketingets Kommunaludvalg
Christiansborg

Finansministeren

9. februar 2012

Svar på Kommunaludvalgets spørgsmål nr. 45 af 24. januar 2012 (Alm. 
del - § 7).

Spørgsmål:
Vil ministeren oplyse, om der er en indkøbsgrænse (samlet volumen) for den enkel-
te institution i forhold til SKI aftaler?

Svar:
Det står den offentlige myndighed frit for, om den – under hensyntagen til ud-
budsdirektiverne og tilbudsloven, herunder de gældende tærskelværdier – vil gen-
nemføre et udbud eller afløfte sin udbudspligt ved at anvende en eksisterende 
rammeaftale, eksempelvis i regi af SKI. 

Der er i relation til SKI ingen centralt fastsat grænse for, i hvor høj grad en offent-
lig myndighed kan anvende en SKI-rammeaftale. Det vil i praksis være myndighe-
den selv, der vurderer, i hvilket omfang myndigheden ønsker at benytte SKI’s afta-
ler. For så vidt angår statslige institutioner vil det bl.a. bero på, om myndigheden er 
forpligtet til at anvende en forpligtende fællesstatslig rammeaftale i henhold til Cir-
kulære om indkøb i staten.

Med venlig hilsen

Bjarne Corydon
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